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Protokoll fört vid medlemsmöte med SPF Seniorerna Tingsryd Östra fredagen den      
15:de december kl. 15:00 i Söderportkyrkan.
Närvarande: 79 medlemmar.

Mötet föregicks av en parentation för de 5 medlemmar som avlidit sedan medlemsmötet  
den 16:de december 2022.
Därefter framförde Linda Rosenberg julsånger akompanjerad av Håkan Stahre. Lindas dotter
med kamrat deltog som Lucia och tärna.

1.  Mötet öppnades av Barbro Wihlborg Hägg som hälsade alla välkomna.

2 . Dagordningen godkändes.

3.  Lars-Göran Johansson rapporterade att vi nu är 283 medlemmar i föreningen och att vi  
     under året har välkomnat 35 nya medlemmar men av dessa blir flera inte registrerade 
     förän efter nyår.
     

4.  Tommy Larsson rapporterade från KPR. Några punkter:
      - Besparingar skall genomföras inom äldreomsorgen där Resursen skall dras in.
      - Anslag har erhållits från Staten till åtgärder för att motverka ensamhet. Men besked om 
        detta kom först i oktober och skall genomföras.
      - Hemtjänsten i Tingsryds Kommun har dock fått bra betyg i enkäter gjorda av Regionen.

5.  Vårens och sommarens program har delades ut tillsammans med julbrevet till närvarande 
     på mötet. Övriga får eller ha fått detta som brev före jul i brevlådan. 
     På flera punkter måste programmet kompletteras vilket kommer att ske fortlöpande och 
     läggas in på hemsidan och informeras på kommande medlemsmöten. En komplettering 
     gällande Nyårsrevyn har kommit in innan mötet.
     Avresa till Nyårsrevyn i Växjö 20/1: från Rävemåla hembygdsgård, kl.11:00.

från Konga Värdshuset, kl. 11:15.
                                     Från Tingsryd övre torget. Kl. 11:30.

6.  Den 25:te kl.16:00 håller föreningen årsmöte på Örnens Äldreboende med under-
     hållning, sedvanliga årsmötesförhandlingar och kaffe med kaka. Vi förändrar logistiken så
     alla kan sitta vid bord under mötet.

7.  Diskussion om hur information når ut till medlemmarna:
     - Alla har inte möjlighet eller kunskap om att ta del av mejl och uppgifter på hemsidan. 
       Hemsidan kommer dock fortsättningsvis att uppdateras.
     - Barbro Wihlborg Hägg har lagt upp alla medlemmar i SMS-grupper där alla kan nås.
     - Annons i Smp kommer att användas sällan då priset på annonsen blivit högt. Kallelse till
       årsmötet måste dock annonseras enligt föreningens stadgar.

                                                                                                            Forts….
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8.  Övriga frågor:
     - Intresserade kan samlas på Biggans på lördagar kl.10 för en fika och lösa Melodikrysset 
       tillsammans. Start första lördagen i februari.
     - Utflykt med pigga pensionärer. En vandring några km i en intressant trakt. Kommer att
       provas i höstprogrammet.
     - Starta bokcirkel i Rävemåla? Ingen på mötet var intresserad att hålla i detta.
     - Samarbetet mellan SPF, Vuxenskolan och Socialstyrelsen. Kurser i mobiltelefon och
       släktforskning. Deltagarna var inte nöjda så många hoppade av kurserna.
     - Stark kritik riktades mot tidningen Smp. Priset på prenumerationen och annonser har 
       höjts i omgångar och närmar sig smärtgränsen för pensionärer. Sporthändelser från 
       fredagskvällar publiceras först i måndagstidningen eller inte alls. Stora bilder för att fylla
       ut tidningen? I april firade Taif 100 år och TGT 50 år med en fantastisk fest men inte
       en rad i tidningen.

  9.  Mötet avslutades

.

Protokollet fört av: Justerat:
Kenneth Knutsson Barbro Wihlborg Hägg
Sekreterare Ordförande


